
 

 MÖTESANTECKNINGAR STYRELSEMÖTE 
  

 

 

Datum: 2024-06-03 

 

Närvarande: Mikael Sahlin, ordförande 

 Kim Gustavsson, crossledamot 

 Daniel Rydberg, ungdomsledamot 

 Jerker Ljung, enduroledamot, sekreterare 

 Nils Jönsson, Kassör 

 Mikael Almqvist, vice ordförande 

 

Frånvarande: Oscar Helgeson, jetskiledamot  

 

Område Anteckningar 

Ekonomi Ekonomistatus 

▪ Behållning på klubbkonto 229 000kr. 

 

Avtal Ride Nordic 

▪ Mikael Sahlin kontaktar Ride Nordic för att stämma av plan så att styrelsen kan 

diskutera fakturering. 

 

Uthyrning lastmaskin 

▪ Nils har ingen uppgift om att vi fått betalning för uthyrning lastmaskin. Styrelsen 

har inte full insyn i upprättat kontrakt. Jonbjörn bjuds in till nästa möte för vidare 

diskussion kring fakturering. Styrelsen är tveksam till vidare uthyrning då vi ser 

problem med viss förslitning och rost. Får inte bli ett resultat där uthyrning inte blir 

lönsamt. 

 

Notering efter kommunikation Nils/Jonbjörn 

Lovene bil kan antingen skicka pengar alt laga eller köpa grejer till lastmaskin/harv.  

 

Mail ordförande Mailkorg 

▪ Uddevalla har hört av sig om att hyra banan 13-14 July. Eventuellt kan vi byta bana 

med varann detta datum. Frågan tas upp på Aktivitestmöte 4 juni. 

 

Besökstatus Besökstatus 

▪ 630 besökare till dags datum vilket är ca 200 färre än förra året. 

 

Motorsportsarenan Inga punkter behandlades. 

 

Medlemsfrågor Närvarolista 

▪ Fält för personnummer inkluderat på närvarolistan. 

 

Checklista träningsvärd  

(kvarvarande punkt som ej behandlades) 



 

▪ Jerker har uppdaterat checklista för träningsvärd. Avvakta publicering tills vi vet 

hur bevattning fungerar (punkt 7). Svar väntas vecka 19. 

 

Klubbmästerskap 

(kvarvarande punkt som ej behandlades) 

▪ Plan för klubbmästerskap diskuterades men inga exakta datum spikades.  

10 aug Cross 

5 okt Enduro 

  ?  Långlopp 

Punkten bordlades där Daniel återkommer med förslag på datum. 

 

Årsfest 

(kvarvarande punkt som ej behandlades) 

▪ Planen är att detta sker till själkostnadspris. Tanken är att ha detta i samband med 

avslutande av klubbmästerskap. 

 

Banstatus/frågor Pågående ombyggnad crossbanan 

▪ Avveckling av restpunkter på crossbanan. 

a) Spridare saknas på delar av banan och läckage.  Klart 

b) Gummimatta på formplyfa i bandepå. Ej klart 

c) Jakttorn skall sättas upp. Ej Klart 

d) Placering varvräkningsbås. Ej Klart 

e) Justering av hopp. Ej Klart 

f) 0-18 sand till hopp (ny punkt), Daniel kollar. Planeras 

 

Guldhjälmsbanan 

▪ Cramo kommer att stå för maskiner under en helg och vi betalar 500kr/helg för lilla 

lastmaskinen. 

▪ Finns en lösning för tunnel där förslag på ersättning är att klubben bjuder företaget 

(namn?) på gokartkörning. Tunneln går att dela så att vi även kan ha tunneldel på 

förslagsvis extremenduron. 

▪ Budget ca 30 000 kr där trailkonto bör kunna användas då det är en investering för 

barn. 

 

Banunderhåll 

(Kvarvarande punkt som ej behandlades) 

▪ Allmän uppfatting om att hjullastaren används för mycket. En ide för att få 

tydlighet är att få fram en banansvarig som kan styra upp detta. 

 

Markområde Området utanför vallen 

▪ Kim skickar skrivelse till Amanda på kommunen. Om svar uteblir skickas skrivelse 

till Kommundirektör. 

 

Byggnation vid vårt område 

▪ Vi har kollat kommunens bygge vid vårt område men kan inte se att deras arbete 

går in på vårat område.  

 

 

Lokaler Byggnader/lokaler 



 

▪ Rödfärg köpt och vi kan nu gå vidare att måla om pumphus och varvräkningsbås. 

 

Maskiner/Utrustningar Grållen 

▪ Plan om att bli klar v24 

 

Elektrisk cross  

▪ Vi kommer att få testa en demo från KTM. Budget ca 30 000kr. Skulle isåfall ersätta 

PW50. 

 

▪ Daniel stämmer av förslag med Jonbjörn 

 

Notering efter kommunikation Nils/Jonbjörn 

El-hoj måste vara stor cykel, annars får vi lämna tillbaka pengarna om kommun inte 

godkänner köp av mindre hoj istället. Jonbjörn erbjuder sig hålla i detta projekt. 

 

 

4-hjuling 

▪ Väntar faktureringsunder från Jonbjörn. 

 

Inventarielista 

▪ Oscar har specificerat lista över Jetski klubbens inventarier. 

 

Harv 

▪ Klubben behöver köpa in nya pinnar till harven. Pinnarna är väldigt kostsamma och 

fråga ställdes om vi skall köpa in en reservdelsharv istället för att köpa nya pinnar. 

Kim och Daniel kollar hur vi kan göra till nästa möte. 

 

Träningsverksamhet Träningstider 

▪ Erhålligt godkännande från Kommun ang ökade träningstider 

 

Tävlingar Guldhjälmstävling 8-jun 

▪ Tävling kommer ej genomföras. 

 

Seriecrossen, 2024-06-15 

▪ Inuläget 22 funktionärer bokade men behöver omkring 10 fler. 

▪ Tidtagare bokad 

 

Västgöta crossen, 2024-09-07 

▪ Tävlingsledare? 

 

Beach Race Enduro, 2024-10-05 

▪ Mikael Sahlin är huvudansvarig för denna tävling.  

 

Event Power Big Meet 

▪ Destinationsbolaget (Karoline) har hört av sig om vi vill ha samma info ang camping 

som förra året. Styreslen gav OK att gå ut med samma information. 

▪ Klubben kan tjäna extra pengar genom att ställa upp som funktionärer 110kr/tim. 

Inga beslut noterades. 



 

 

Triumph/MC konsult 

(Kvarvarande punkt som ej behandlades) 

▪ 30 st närvarade på eventet. Vi kommer få låna 2 st cyklar att använda under 1 dag. 

Plan att genomföra detta en lördag eftermiddag. 

 

Sammhällstjänstare Samhällstjänstare 

▪ 2 st nya, Kim återkommer med namn och plan. 

 

Utbildningar Inga punkter behandlades 

 

Sponsring Sponsring 

▪ Lista uppdaterad med information från Kim. 

 

Bidrag Ansökan om bidrag 

▪ Förbundet (kontakt Emilia) har efterfrågat en lista över vad klubben vill genomföra 

för eventuella bidrag. Detta avser ombyggnader, utbildningar och annat som kan 

motivera stöd. 

 

▪ I och med att LMCK inte kan få det stora LOK stödet presenterar Kim en ide om att 

använda Midgård som inte har någon koppling mot kommun. Togs upp som en ide 

men inget vidare arbete planerades. 

Laget.se Inga punkter. 

Kommun Inga punkter. 

Svemo Miljöansvarig 

▪ Ingen ny information i ärendet  

(Kim kollar om Rickard Johansson och Mikael Larsson om dom/någon kan ta denna 

roll). 

 

Klubbstöd 

(Punkt diskuterades ej) 

▪ Nytt om klubbstöd från Svemo (Kim)? bortlägges 

 

Riksidrottförbundet Inga punkter. 

Övrigt Tillbudsrapportering 

(punkt diskuterades ej) 

▪ Jerker har skapat en blankett för tillbudsrapportering. Skall arbeta med denna lite 

mer och stämma av mot Svemo’s riktlinjer. 

 

Regler för att köra på LMCK 

(punkt diskuterades ej) 

▪ Jerker har skapat en lista med regler för att få köra på LMCK’s banor. Punkten 

bordlades. 

 

 

Nästa möte 

 

Nästa styrelsemöte äger rum måndag den 1 juli kl 17 i klubblokalen.  



 

 

 


